
Månadsmöte om Lillåhem 29 augusti 2016

Rut och gänget inledde med musik medan alla samlades.

Ordförande Bernt hälsade hundratalet medlemmar, och gäster från PRO, välkomna.

Han presenterade byggnadsingenjör Andréa Sandelin från
Arkitektfirman Mondo i Falun, som var inbjuden för att redovisa
förslagen angående ombyggnad av Lillåhem.

Hon visade och berättade om de två förslagen och vad som
skiljde dem åt, inte bara kostnaden. Den största skillnaden mellan dem är hur maten
hanteras. Det ena med storkök och gemensam matsal för alla och det andra med
kök och matsal på varje avdelning. Politikerna kommer troligen att fatta beslut om
vilket förslag det blir under hösten.  Läs mer om ombyggnadsförslagen här.

Bildkälla: Google Earth

Vår reseledare Kennet presenterade hösten resor – 5/10 heldagsresa i Västerdalarna
mer info på vår resesida, 15–16/11 kryssning med Viking Line och 7/12
julklappsresa. Mer info om de två sistnämnda kommer senare.
Så följde mer musik av Rut och gänget innan det serverades kaffe och smörgås. 

http://www.spf.se/spf/uploads/L5142/M%C3%A5nadsm%C3%B6ten/M%C3%A5nadsm%C3%B6ten%202016/Remiss%20Lill%C3%A5hem%202016-06-30.pdf
http://www.spf.se/content.asp?nodeid=104469


Till sist
blev det lotteridragning innan Bernt tackade alla för visat intresse och avslutade
mötet.
Nästa månadsmöte blir den 26 september.
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